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Protokoll fört vid Stockholms FN-förenings
årsmöte måndag 20 februari 2024, digitalt
möte (zoom)

1. Fastställande av röstlängd för årsmötet

Ordförande Maria Appelblom förklarade årsmötet 2024 öppnat. Årsmötet
fastställde röstlängden till 36 röstberättigade medlemmar.

2. Årsmötets stadgeenliga utlysning

Årsmötets “Save the date” meddelande skickades ut till medlemmarna den 13
december 2023 tillsammans med inbjudan från valberedningen att nominera
till styrelsen. Den 29 Januari 2024 skickades kallelsen till årsmötet via mail
med information om att viktiga dokument kommer upp på hemsidan några
dagar innan årsmötet. Kallelsen till årsmötet spreds även via föreningens
Instagram- och Facebook-konton. Dokumenten inför årsmötet lades upp på
hemsidan den 16 februari 2024.

Årsmötet fastställde att årsmötet varit stadgeenligt utlyst.

3. Fastställande av dagordning

Årsmötet fastställde dagordningen

4. Val av mötesordförande och mötessekreterare

Nicklas Widing valdes till mötesordförande och Elin Ljungberg till
sekreterare.

5. Val av justerare, val av rösträknare

Kenji Lövdahl och Kristina Rosic valdes till justerare, tillika rösträknare.

6. Verksamhetsberättelse och årsbokslut 2023

Verksamhetsberättelsen föredrogs av ordförande Maria Appelblom.
Årsbokslut föredrogs av Teodora Josimovic.

7. Revisionsberättelse

Föreningsrevisor Birgitta Paulsson föredrog revisionsberättelsen. Revisorerna
tillstyrker att resultaträkning och balansräkning fastställs samt att styrelsen
beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.
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8. Fastställande av verksamhetsberättelse och årsbokslut

Årsmötet fastställde verksamhetsberättelse och årsbokslut för 2023.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Årsmötet beviljade avgående styrelse ansvarsfrihet för verksamhetsåret
2023.

10. Fastställande av verksamhetsplan och budget 2024

Ordförande Maria Appelblom föredrog verksamhetsplan och budget för
2024. Årsmötet fastställde verksamhetsplan och budget för 2024.

11. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen

Det genomfördes en omröstning angående att utöka antalet ledamöter.
Årsmötet beslutade att antalet ordinarie ledamöter skulle fastställas till sju (7)
och suppleanter till tre (3) enligt valberedningens förslag. Valberedningens
förslag antogs med 17 röster för och 8 emot.

12. Val av ordförande

Årsmötet valde Maria Appelblom som ordförande för ett år.

13. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter

Under årsmötet nominerade Diana Kicia sig själv till posten som ordinarie
ledamot, medan Mohamad Jabbar uttryckte önskan att bli vald som ordinarie
ledamot istället för suppleant.

Röstningen blev enligt följande:

Ordinarie ledamot

Ulrica Olsson 26

Vera Bernäng 30

Kenji Lövdahl 28

Kristina Rosic 26

Mohamad Jabbar 10

Diana Kicia 4

Suppleant

Sumaia Ehsan 27

 N
VW

, K
M

EL
, K

R,
 E

L 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Fatma Ali 31

Mohamad Jabbar 25

Diana Kicia 8

Efter omröstningar fastställde årsmötet att Diana Kicia inte skulle bli ordinarie
ledamot eller suppleant. Trots detta tackades hon för sitt engagemang, och
hon bjöds in att delta och engagera sig på andra sätt inom föreningen.
Mohamad Jabbar blev inte vald till ordinarie ledamot men behöll sin plats
som suppleant.

a) Rebecca Cramp och Teodora Josimovic valdes 2023 för två år och
kvarstår ytterligare ett år. Till ordinarie ledamöter valdes

Ulrica Olsson, nyval två (2) år

Vera Bernäng, nyval två (2) år

Kenji Lövdahl, nyval två (2) år

Kristina Rosic, fyllnadsval ett (1) år

b) Till suppleanter valdes

Sumaia Ehsan, omval ett (1) år

Fatma Ali, nyval ett (1) år

Mohamad Hassan Jabbar, nyval ett (1) år

14. Val av revisor och revisorssuppleant

a) Till revisor valdes

Birgitta Paulsson, omval ett (1) år

b) Till revisorssuppleant valdes

Andreas Lindgren, nyval ett (1) år

15. Val av ett ombud och en suppleant till FN-distriktets årsmöte

Som ombud valdes Maria Appelblom och till suppleant valdes Kenji
Lövdahl.

16. Val av ett ombud och en suppleant till Svenska FN-förbundets
kongress

Som ombud valdes Maria Appelblom och till suppleant valdes Rebecca
Cramp.
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17. Val av valberedning

Suzanne Carlbom (sammankallande), Lars Ohly och Nicklas Widing
valdes på ett (1) år

18. Behandling av motioner

Årsmötet beslutade att godkänna motion från Vera Bernäng angående
införande av studentmedlemskap och att göra motionen till föreningens egen
samt sända denna till FN-förbundets kongress för beslut.

19. Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet

Inga sådana ärenden förelåg.

20. Övriga ärenden

Inga sådana ärenden förelåg.

21. Årsmötet avslutades

Ordförande Maria Appelblom avtackade Louise Hammarstedt, Josefine
Bidegård, och Helena Lindemark för sina värdefulla insatser för föreningen.

Därtill framfördes ett varmt tack till valberedningen och revisorerna.

Sist men inte minst avtackades mötesordförande Nicklas Widing för ett väl
genomfört årsmöte.

Mötesordföranden förklarade årsmötet 2024 avslutat.

Vid protokollet

Nicklas Widing, mötesordförande Elin Ljungberg, sekreterare

Kenji Lövdahl, justerare Kristina Rosic, justerare
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Protokoll fört vid Stockholms FN-förenings
årsmöte måndag 20 februari 2024, digitalt
möte (zoom)


1. Fastställande av röstlängd för årsmötet


Ordförande Maria Appelblom förklarade årsmötet 2024 öppnat. Årsmötet
fastställde röstlängden till 36 röstberättigade medlemmar.


2. Årsmötets stadgeenliga utlysning


Årsmötets “Save the date” meddelande skickades ut till medlemmarna den 13
december 2023 tillsammans med inbjudan från valberedningen att nominera
till styrelsen. Den 29 Januari 2024 skickades kallelsen till årsmötet via mail
med information om att viktiga dokument kommer upp på hemsidan några
dagar innan årsmötet. Kallelsen till årsmötet spreds även via föreningens
Instagram- och Facebook-konton. Dokumenten inför årsmötet lades upp på
hemsidan den 16 februari 2024.


Årsmötet fastställde att årsmötet varit stadgeenligt utlyst.


3. Fastställande av dagordning


Årsmötet fastställde dagordningen


4. Val av mötesordförande och mötessekreterare


Nicklas Widing valdes till mötesordförande och Elin Ljungberg till
sekreterare.


5. Val av justerare, val av rösträknare


Kenji Lövdahl och Kristina Rosic valdes till justerare, tillika rösträknare.


6. Verksamhetsberättelse och årsbokslut 2023


Verksamhetsberättelsen föredrogs av ordförande Maria Appelblom.
Årsbokslut föredrogs av Teodora Josimovic.


7. Revisionsberättelse


Föreningsrevisor Birgitta Paulsson föredrog revisionsberättelsen. Revisorerna
tillstyrker att resultaträkning och balansräkning fastställs samt att styrelsen
beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023.







8. Fastställande av verksamhetsberättelse och årsbokslut


Årsmötet fastställde verksamhetsberättelse och årsbokslut för 2023.


9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen


Årsmötet beviljade avgående styrelse ansvarsfrihet för verksamhetsåret
2023.


10. Fastställande av verksamhetsplan och budget 2024


Ordförande Maria Appelblom föredrog verksamhetsplan och budget för
2024. Årsmötet fastställde verksamhetsplan och budget för 2024.


11. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen


Det genomfördes en omröstning angående att utöka antalet ledamöter.
Årsmötet beslutade att antalet ordinarie ledamöter skulle fastställas till sju (7)
och suppleanter till tre (3) enligt valberedningens förslag. Valberedningens
förslag antogs med 17 röster för och 8 emot.


12. Val av ordförande


Årsmötet valde Maria Appelblom som ordförande för ett år.


13. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter


Under årsmötet nominerade Diana Kicia sig själv till posten som ordinarie
ledamot, medan Mohamad Jabbar uttryckte önskan att bli vald som ordinarie
ledamot istället för suppleant.


Röstningen blev enligt följande:


Ordinarie ledamot


Ulrica Olsson 26


Vera Bernäng 30


Kenji Lövdahl 28


Kristina Rosic 26


Mohamad Jabbar 10


Diana Kicia 4


Suppleant


Sumaia Ehsan 27







Fatma Ali 31


Mohamad Jabbar 25


Diana Kicia 8


Efter omröstningar fastställde årsmötet att Diana Kicia inte skulle bli ordinarie
ledamot eller suppleant. Trots detta tackades hon för sitt engagemang, och
hon bjöds in att delta och engagera sig på andra sätt inom föreningen.
Mohamad Jabbar blev inte vald till ordinarie ledamot men behöll sin plats
som suppleant.


a) Rebecca Cramp och Teodora Josimovic valdes 2023 för två år och
kvarstår ytterligare ett år. Till ordinarie ledamöter valdes


Ulrica Olsson, nyval två (2) år


Vera Bernäng, nyval två (2) år


Kenji Lövdahl, nyval två (2) år


Kristina Rosic, fyllnadsval ett (1) år


b) Till suppleanter valdes


Sumaia Ehsan, omval ett (1) år


Fatma Ali, nyval ett (1) år


Mohamad Hassan Jabbar, nyval ett (1) år


14. Val av revisor och revisorssuppleant


a) Till revisor valdes


Birgitta Paulsson, omval ett (1) år


b) Till revisorssuppleant valdes


Andreas Lindgren, nyval ett (1) år


15. Val av ett ombud och en suppleant till FN-distriktets årsmöte


Som ombud valdes Maria Appelblom och till suppleant valdes Kenji
Lövdahl.


16. Val av ett ombud och en suppleant till Svenska FN-förbundets
kongress


Som ombud valdes Maria Appelblom och till suppleant valdes Rebecca
Cramp.







17. Val av valberedning


Suzanne Carlbom (sammankallande), Lars Ohly och Nicklas Widing
valdes på ett (1) år


18. Behandling av motioner


Årsmötet beslutade att godkänna motion från Vera Bernäng angående
införande av studentmedlemskap och att göra motionen till föreningens egen
samt sända denna till FN-förbundets kongress för beslut.


19. Ärenden som styrelsen förelägger årsmötet


Inga sådana ärenden förelåg.


20. Övriga ärenden


Inga sådana ärenden förelåg.


21. Årsmötet avslutades


Ordförande Maria Appelblom avtackade Louise Hammarstedt, Josefine
Bidegård, och Helena Lindemark för sina värdefulla insatser för föreningen.


Därtill framfördes ett varmt tack till valberedningen och revisorerna.


Sist men inte minst avtackades mötesordförande Nicklas Widing för ett väl
genomfört årsmöte.


Mötesordföranden förklarade årsmötet 2024 avslutat.


Vid protokollet


Nicklas Widing, mötesordförande Elin Ljungberg, sekreterare


Kenji Lövdahl, justerare Kristina Rosic, justerare
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